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Styrelseberättelse, Skuru Villaförening 2021

1. Inledning

Medlemmar

Vid årsskiftet hade föreningen 274 medlemmar. Snitt senast tio åren är knappt 300. Man kan tycka
att hälften av villahushållen borde vara medlemmar, vi lyckas attrahera 40%.

En stark medlemsbas ger mandat att driva opinion för bättre villkor för de som äger och själva
sköter sin bostad.

Medlemsantal:

När Medlemsantal
2022-01-01 274
2021-01-01 277
2020-01-01 289
Medelvärde 2010-2019 328
Medelvärde sedan 2008-01-01 (14år) 317
Skuru har ca 700 villahushåll och 330 radhushushåll.

Sammanträden

Styrelsen har under året hållit 7 protokollförda sammanträden inkl konstituering. Årsmötet hölls
som webmöte.

Styrelse och revisorer

Följande personer utgör styrelse, revisorer och valberedning 2021. Då årsmötet 2020 blev inställt
fick styrelsen per 2019 fortsätta ett år till:

Roll Person
Ordförande Bengt Krottler
Ordinarie ledamot Anders Wiljander
Ordinarie ledamot Nicole Nordström
Ordinarie ledamot Jeanette Sundberg
Ordinarie ledamot Jan Fröman
Ordinarie ledamot Peter Bloch

Suppleant Dan Nilsson
Isak Åbrink
Hjalmar Handstedt

Revisor ordinarie Jan Levin
Revisor suppleant Anna Jarnehammar
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Valberedning Kenneth Haukås

2. Ekonomi

Se separat redovisning.

3. Verksamheten

3.1. Inledning

2021, andra året med Corona - För föreningen innebar det att styrelsemötena flyttade till den
digitala världen. För första gången så blev årsmötet digitalt.
Och från föreningens vy så pågår, som vanligt, ganska många saker i Skuru. Det som syns mest för
närvarande är skurubron och byggnation i Norra Skuru.

Föreningens ändamål är enligt stadgar ”Föreningens ändamål är att tillvarata medlemmarnas
intresse i det som rör deras ställning som fastighetsägare inom samhället.

Det föreningen arbeta med ligger inom områdena välvårdad utemiljö, trevliga gångvägar, lagom
exploatering, hög trafiksäkerhet, någorlunda hög trafikeffektivitet, lågt trafikbuller från väg 222,
förvalta bryggan, kommunicera med Skuruborna.

Större händelse under 2021

- Skuru IP nu i full produktion.
- Rudsjöparken har kompletterats med en efterlängtad parkering
- Projektering tennishall Ektorpsvägen, omfattningen är numera endast racketsport,

hockeyplanen har utgått.
- Byggnation av ny Skurubro pågår, första etappen klar hösten 2022
- Byggnation Norra Skuru pågår.

3.2. Välvårdat Gångvägar och lekplatser dvs rekreation i området

Föreningen brukar årligen bjuda in ansvarig politiker för att på plats och ställe se över bra och
mindre bra saker. Det som dryftas är vanligtvis gångvägar men även andra ärenden som kan vara
aktuella för närvarande, t ex vad händer med Borgvallaskolan. Från kommunen deltog i år Hans
Peters (Ordf Natur- och trafiknämnden).

Skuru IP – Idrottsplatsen är nu i full produktion. Användningen är uppskattningsvis fyrdubblad.
Från föreningen gläds vi ikapp med utövarna. Föreningen bevakar trafiksituationen och andra
eventuella angelägenheter.

Gångväg Bastusjön – Det finns nu ett beslut i kommunen att komplettera med gångväg även i
sydväst så man på ett enkelt sätt kan gå runt sjön. Lösningsförslag är antingen en bro över sjön eller
gångväg under motorvägsbron.

Rudsjöparken parkering – Under året har parkeringsplats anlagts i anslutning till parkens



Styrelseberättelse, Skuru Villaförening 2021 Sid 3 (3)

sydvästhörn. Vi har sedan projekteringen efterlyst parkering för bil.

3.3. Exploatering och detaljplaner

Norra Skuru – Byggnation pågår på flera tomter i området. Under 2022 borde merparten av de
kommande bostäderna vara inflyttningsklara. Det ska bli spännande att se hu det färdiga området
kommer att te sig, inge minst utifrån rekreation som promenad.

Stiftelsen Anneberg– Inga ytterligare byggnationer har noterats på stiftelsens mark.

Tennishall Ektorpsvägen – Omfattningen av projektet är numera endast racketsport. Under en
period omfattade projektet även hockeyrinkar. Föreningen såg trafikmässiga kapacitetsproblem
med den utökade omfattningen varför föreningen lämnade ett yttrande i frågan.

3.4. Trafiksäkerhet och trafikeffektivitet

Skurubron – Byggnationen pågår med god fart. Fundament byggs, mark bearbetas, vägbankar
schaktas ihop och inte minst så har kommande vägbanan börjat skymta vid monteringshallen. Den
nya bron ska var klar för trafik hösten 2022.

Båttrafik – Båtlinje mellan Tollare och Nybrobroplan med angöring i Skuru har under hösten gjort
en provperiod. Initiativet har en del utmaningar som angöringsplatser och lämpliga farkoster. Vi
hoppas att de hittar lösningar.

3.5. Bryggan

En båtplats har omsatts under året. Kö, för tillfället finns 12 personer i kö. Det finns inga större
kända brister som kräver större investeringar. Utgiftsnivån beräknas till kostnader för normalt
underhåll.

3.6. Kommunikation & Sociala aktiviteter

Skuru Villaförenings Facebooksida har numera passerat två tusen medlemmar. Där avhandlas stort
som smått mestadels med relation till Skuru.

Nummer fjorton av Skurubladet är producerat, utgåvan innehåll även inbjudan till årsmötet.

Hemsidan är även detta år styvmoderligt behandlad.


